

Ultraschall

in der Medizin

European Journal of Ultrasound

August 2007 · Seite 341 – 444 · 28. Jahrgang

4 · 2007

Titelbild | Titlepage

- 341 Moyamoya-like Vascular Pattern of the Hepatic Portal in Primary Sclerosing Cholangitis Associated with Portal Vein Occlusion
Moyamoya-ähnliches Gefäßmuster der Leberpforte bei primär sklerosierender Cholangitis mit Portalvenenverschluss

CME Fortbildung | Continuing Education

- 346 Divertikulitis
Diverticulitis
M. Mauch, K. Seitz

Editorial | Editorial

- 372 Hohe Auflösung und hohe klinische Relevanz
High Resolution and High Clinical Relevance
G. Mostbeck

Originalarbeiten | Original Articles

- 375 ▶ Die asymptomatische Lungenembolie: Sollte jeder Patient mit tiefer Beinvenenthrombose am Thorax geschallt werden?
The Asymptomatic Lung Embolism: Should Every Patient with Deep Vein Thrombosis Be Examined using Thoracic Ultrasound?
J. Egbring, C. Görg
- 380 ▶ Transcranial Ultrasound Perfusion Imaging: Implementation of a Low MI and a High Frame Rate
Transkraniale Perfusionssonografie: Implementierung eines neuen Untersuchungsmodus mit niedrigem MI und hoher Bildrate
J. U. Harrer, S. Hornen, J. Valaikiene, M. F. Oertel, C. Klötzsch, F. Schlachetzki
- 387 ▶ Steigerung der Bildqualität bei der Dignitätsbeurteilung mammasonografischer Herde mittels Frequenz-Compounding
Image Quality and Characterisation of Sonographically Detected Breast Lesions: Comparison of Tissue Harmonic Imaging Alone and in Combination with Frequency Compounding
A. Thomas, S. Filimonow, T. Slowinski, T. Fischer
- 394 ▶ Recurrent Disease after Breast Preserving Therapy (BPT) and Radiation Therapy for Breast Cancer – Diagnostic Yield of Palpation, Mammography and Ultrasonography
Vergleich der diagnostischen Wertigkeit von Palpation, Mammografie und Sonografie in der Rezidivdiagnostik des Mammakarzinoms nach brusterhaltender Therapie (BET) und Radiatio
E. Riebe, K. Günther, K. Schulz, G. Köhler, A. Schimming, G. Schwesinger, R. Ohlinger
- 401 ▶ Ultrasound in Finger Joints: Findings in Normal Subjects and Pitfalls in the Diagnosis of Synovial Disease
Sonografie der Fingergelenke: Befunde bei Gesunden und Fallstricke bei der Diagnostik von Synovialerkrankungen
K. Ellegaard, S. Torp-Pedersen, C. C. Holm, B. Danneskiold-Samsøe, H. Bliddal